
Z á p i s n i c a 
zo zasadnutia obecného zastupiteľstva v Sirku konaného dňa 13.decembra  2016 

 
 
Prítomní: podľa prezenčnej listiny, ktorá je súčasťou zápisnice 
        
Overovatelia:   p. Ivan Ziman                                           
                           p. Karol Sendrej ml. 
Za zapisovateľku zápisnice  bola navrhnutá p. Pamulová Anna 
 
P r o g r a m:      
                           1/   Otvorenie  
                           2/   Kontrola uznesení 
               3/   Schválenie rozpočtu obce Sirk na rok 2017 
               4/  VZN o miestnych daniach a miestnom poplatku za KO a drobné    
                                   stavebné odpady na území obce Sirk 
   5/   VZN o podmienkach držania psov na rok 2017 
   6/   Úprava rozpočtu za rok 2016   
                           7/  Informácie starostu obce 
                           8/  Žiadosti občanov 
                           9/  Podnety poslancov –diskusia 
  10/ Uznesenia 
                          11/  Záver  
                        
                            
K bodu 1.: Otvorenie rokovania OZ previedol starosta obce p. Ing. Peter Sentandráši, 
privítal všetkých prítomných poslancov a hostí a konštatoval, že z 9 poslancov sú 
prítomní 8 poslanci, čiže OZ je uznášaniaschopné. /poslanec p. Fakla Daniel ml. –
ospravedlnený/ 
 
Za overovateľov zápisnice navrhol p. Ivana Zimana , a  p. Karola Sendreja ml. 
 

 za hlasovalo: 8 poslancov 
 zdržalo sa: 0 poslancov 
 proti bolo: 0 poslancov 
 

Za zapisovateľku zápisnice navrhol p. Pamulovú Annu.  Starosta obce dal hlasovať 
          
        za hlasovalo: 8 poslancov 
        zdržalo sa: 0 poslancov 
        proti boli: 0 poslancov  
 
Ďalej starosta obce dal hlasovať za program dnešného zasadnutia, ale najskôr sa opýtal 
poslancov, či majú niečo na doplnenie. Program zasadnutia bol schválený jednomyseľne. 



 
        za hlasovalo: 8 poslancov 
        zdržalo sa 0 poslancov 
        proti bolo: 0 poslancov  
 
K bodu 2.:  Kontrola uznesení 
 
Uznesenia z minulého zasadnutia OZ  sú splnené, až na dodatky k nájomným zmluvám 
na slobodárni. Dodatky k nájomným zmluvám ohľadom príspevku do fondu opráv nie sú 
vypracované, nakoľko nebola určená suma tohto príspevku.                       
  
 
K bodu 3.: Schválenie rozpočtu na rok 2017- 2019 
 
Návrh rozpočtu na rok 2017 bol zverejnený na stránkach obce, ako i na obecnej tabuli  
Pripomienky p. Zimana Mariana a p. Zimana Ivana k rozpočtu, k  niektorým položkám 
vysvetlila p. Pamulová, účtovníčka obce. Rozpočet na rok 2017 bol v jednotlivých 
položkách schválený. Stanovisko k zostaveniu  rozpočtu obce predniesla p. Gužáková –
kontrolórka obce. 
Návrh rozpočtu na rok 2018-2019 bol prečítaný a OZ ho vzalo na vedomie. 
 

za hlasovalo: 6 poslancov 
        zdržal sa: 1 poslanec 
        proti bol: 1 poslanec 

 
 
  K bodu č.4 : VZN o miestnych daniach a miestnom poplatku za KO a drobné stavebné    
                      odpady na území obce Sirk na rok 2017 
       
 Starosta obce predniesol  návrh VZN o miestnych daniach a miestnom poplatku 
za KO a drobné stavebné odpady na území obce Sirk na rok 2017. Obec Sirk má aj 
veľkokapacitné kontajnery a tým sú navýšené náklady na vývoz KO, poplatky však 
ostávajú v tej výške, ako boli v roku 2016. Pripomienku mal p. Ziman Marian, aby niekto 
z obce chodil, keď je zber a počítal, či sa vyvezie také množstvo kuka nádob, aké je 
fakturované. Účtovníčka OÚ podotkla, že  to nejde od množstva kuka nádob ale od 
hmotnosti. VZN bolo  schválené.  

za hlasovalo : 7 poslancov 
zdržal sa: 1 poslanec 
proti bolo: 0 poslancov 

 
 
 
 
 



K bodu č.5  VZN o podmienkach držania psov na rok 2017 
 
           Starosta obce sa pýtal, či má niekto niečo na doplnenie ohľadom tohto VZN. 
Žiadny z poslancov nemal žiadne pripomienky, starosta obce dal hlasovať. 
VZN ako bolo predložené, tak bolo  i schválené.  

za hlasovalo: 8 poslancov 
                                                                                               zdržalo sa:    0 poslancov 
                                                                                                proti bolo:     0poslancov                
 
K bodu 6.: Úprava rozpočtu na rok 2016 
 
                    Úpravu rozpočtu predniesla účtovníčka obce p. Pamulová. Úprava rozpočtu 
bola prevedená v príjmovej časti, ako i výdajovej časti. Úprava bola prevedená tak , aby 
rozpočet bol vyrovnaný. /príloha zápisnice / 
Išlo o úpravu rozpočtu na skutočnosť za rok 2016. Nakoľko obec dostala viac 
podielových daní, ako bolo predpokladané, z toho dôvodu bol príjem rozpustený do 
výdavkov. Ďalej v kapitálových výdavkoch bolo treba vykonať úpravu v časti výdavkov, 
ktoré boli dané na údržbu, ale bolo zakúpené nové obecné auto a traktor na OÚ.   

za hlasovalo: 5 poslancov 
zdržali sa: 3 poslanci 
proti bolo: 0 poslancov 

 
K bodu č.7 : Informácie starostu obce 
 
                 a/ Starosta obce predniesol žiadosť p. MUDr. Konca  Petra na výmenu okien, 
ktoré ešte nie sú  vymenené na zdravotnom stredisku, nakoľko budova  zdravotného 
strediska je obecná. Starosta predniesol i cenové ponuky, ktoré došli. Jedná sa ponuky 
v rozmedzí 1800-1850 €. Informoval poslancov, že do sumy 5000,-€ nie je potrebné 
výberové konanie. Žiadosť na výmenu okien bola schválená. 
 

za hlasovalo : 8 poslancov 
zdržalo sa: 0 poslancov 
proti bolo: 0 poslancov 

 
                b / p. Gužáková Irena –kontrolórka obce predniesla plán práce kontrolóra obce 
na 1.polrok 2017. Žiadny z poslancov nemal nič na doplnenie, dalo sa hlasovať za 
uvedený návrh plánu. 

za hlasovalo : 8 poslancov 
zdržalo sa: 0 poslancov 
proti bolo: 0 poslancov 

 
             
 
 



  c/ Starosta obce predniesol  CP  služobných ciest /mimo okresu Revúca, Rožňava 
a Rimavská Sobota /na schválenie OZ. OZ schválilo služobné cesty starostu obce podľa 
predložených dokladov. 

za hlasovalo:  8 poslancov 
zdržalo sa:  0 poslancov  
proti bolo:  0 poslancov 

 
            d/ Starosta  obce predniesol nákup pyrotechniky na Silvester. Uviedol, že suma 
na nákup pyrotechniky  v minulom roku bola 850,-€ a pýtal sa, či sa nakúpi v tejto sume 
aj tento rok? Poslanci odhlasovali na nákup pyrotechniky túto sumu aj na tento rok. 
Poslanec Dani Štefan navrhol sumu 1 000 €. Poslanec Ziman Marian a Ziman Ivan 
navrhli, aby suma bola menšia a  aby sa ohňostroj robil na jednom mieste v Sirku. 
Starosta obce podotkol, že miestne časti Červeňany, Železník a Šrobárka by v tom 
prípade ohňostroj nemali. Starosta navrhol aby na nákup pyrotechniky bola schválená 
suma 850 €.  

za hlasovalo:  5 poslancov 
zdržalo sa: 0 poslancov 

        proti boli: 3 poslanci 
 
 e/ V tomto bode sa vrátil starosta obce k uzneseniu z posledného OZ, ktorým 
bolo schválené urobiť dodatky k nájomným zmluvám, ohľadom poplatku na fond opráv. 
Nebola schválená suma, tak starosta obce požiadal, aby poslanci OZ navrhli sumu, ktorá 
bude nájomníkom slobodárne prirátaná k  nájomnému.  
Bola navrhnutá suma 10 € na rodinu.                                                                                             
        za hlasovalo : 8 poslancov 
        zdržalo sa: 0 poslancov 
        proti bolo: 0 poslancov 
  
K bodu č.8 :  Žiadosti občanov 
               
 c/ p. Kvetoslava Kotaiová - žiadosť  o trvalý pobyt v obecnom nájomnom byte na 
osade Šrobárka. 

za hlasovalo : 5 poslancov 
zdržal sa: 1 poslanec 
proti boli: 2 poslanci 

 
 d/ p. Denisa Sendreiová – Potraviny Vivien – žiadosť o KD na 25.12.2016 za 
účelom uskutočnenia zábavy s tým, že hrať bude hudobná skupina Gipsy Šrobárka. 
Starosta informoval, že žiadosť na uskutočnenie zábavy treba predložiť policajtom  
mesiac vopred , z dôvodu  rozdelenia služieb. 

za hlasovalo : 5 poslancov 
        zdržal sa: 1 poslanec 
        proti boli: 2 poslanci 
 



 
K bodu č.9 :Podnety poslancov -diskusia 

a/ p. Ziman Ivan – informoval, že kontajnery pri Slobodárni sú poškodené, je  
potrebné ich vymeniť. 

- potok pri Slobodárni prečistiť, lebo je zanesený, potrebné je ho vyčistiť  
objednať bager, aby to prehĺbil a vyčistil 

- na odpadovú rúru pri ihrisku je potrebné založiť  nejaký uzáver- poklop 
       

 b/ p. Cangár Ivan  - odpad po rudných baniach na Kove je upchatý, bolo by to 
prefúknuť tlakovým potrubím. P. Ziman podotkol, že tlakovým potrubím  sa robí len do – 
5 stupňov C.                                                                                                   
 c/ p. Dani Štefan – smerové tabule pri ihrisku  niekto otáča, potom záchranná 
služba nevie kadiaľ ísť, či sa nedá pozrieť záznam kamier, čo sú na ihrisku nainštalované, 
kto to robí.   

-obsadenie vodiča obecného traktora, či bolo výberové konanie, keď poslanci 
nevyberali. Starosta informoval, že do výberového konania si predložili žiadosti štyria  
záujemcovia, ale len dvaja splnili potrebné podmienky, p. Dono Milan a p. Pamula 
Dušan. Budú sa striedať a podľa nutnosti chodiť obidvaja. Ďalej, že prečo oni nemôžu 
ako poslanci pracovať na dohodu o vykonaní práce a manželka starostu môže. Starosta 
informoval, že keď p. Dani  má zdravotný preukaz a spĺňa podmienky, môže si podať  
žiadosť o miesto v školskej kuchyni a jedálni. Ďalej poslancov informoval, že pokiaľ 
zastávajú funkciu poslancov OZ, nemôžu pracovať na dohodu o vykonaní práce. 

                                                                                   
 d/ p. Ernest Dulaj – pýtal sa, či bude zriadená knižnica? Starosta odpovedal, že s 
pánom Smrekom je uzavretá nájomná zmluva, pokiaľ jej podmienky nedodrží, bude 
nájomná zmluva s ním zrušená a knižnica zriadená v týchto priestoroch na pošte. Iné 
vhodné priestory na zriadenie knižnice obec nemá. 
 
 e/ p. Sendrei Karol ml. – informoval ohľadom nového komína, že sa nedá kúriť,  
lebo sa im vracia do bytu dym. Poslanec p. Ziman Marian sa pýtal koľko komín stál. 
Starosta informoval, že vybudovanie komína stálo 1 000€. Navrhlo sa, aby sa  reklamoval 
firme, ktorá komín stavala. OZ vzalo na vedomie.  
 
 f/ p. Remper  - v dome p. Horvátha, ktorý sa nachádza blízko jeho domu trčí rúra 
zo strechy ½ m, nie je tam komín. V prípade požiaru by boli ohrozené aj okolité domy . 
Bolo by to potrebné skontrolovať to. OZ schválilo poslať tam stavebnú komisiu zriadenú 
pri OcÚ  na prešetrenie ohľadom komína. 
 

za hlasovalo : 8 poslancov 
        zdržalo sa: 0 poslancov 
        proti bolo: 0 poslancov 
 
 
 



 g/ p. Ing. Urban Štefan – pýtal sa, ako je  s vodou v Červeňanoch /jedná sa 
o prípojku v starých Červeňanoch smerom k domom p. Radnótymu, Ichnatolyovi, 
Ďuriškovi a Janšúrovi . 

Starosta informoval, že sa informoval  na VVS a. s. ohľadom uvedenej veci 
a majú sa ozvať aké možnosti pripadajú do úvahy a či to bude realizovať obec 
alebo VVS a. s. Ďalej bude potrebné vypracovať projekt, rozpočet a potrebné 
veci k tomu. 
- ďalej sa informoval, či sa už urobilo výberové konanie o ktorom sa vravelo 

na predchádzajúcom OZ. Starosta odpovedal, že je vyhlásene výberové 
konanie na obsadenia  miest v ŠJ. 

- informoval sa, či starosta  volal  vybratého právnika . 
Starosta odpovedal, že volal, ale právnik  nemal čas s ním hovoriť lebo  

práve jedol a odmieta ďalej s ním jednať a bude oslovený iný právnik. 
 
K bodu 10.: Uznesenie zastupiteľstva z dnešného zasadnutia tvorí prílohu zápisnice. Za 
jednotlivé body sa rokovalo samostatne.       
 
K bodu 11.: OZ prebralo všetky body dnešného zasadnutia a program bol vyčerpaný. 
Starosta obce poďakoval všetkým poslancom za účasť a ukončil zasadnutie OZ. 
 
 
 
ZAPÍSALA  :                                                                                                DŇA : 
OVEROVATELIA :  ................................................   DŇA: 
                                

 ............................................... 
 
 
          
 
 
        
            Za obecné zastupiteľstvo 
              Ing. Peter Sentandráši 
          starosta obce 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



U Z N E S E N I E 
zo zasadnutia obecného zastupiteľstva v Sirku, ktoré sa konalo dňa 13.decembra 2016 

 
Obecné zastupiteľstvo sa uznieslo na tomto uznesení: 
 
 
UZNESENIE Č. 1/XII/2016 
 
 Schvaľuje:  za zapisovateľku zápisnice z dnešného zasadnutia p. Pamulovú Annu 
  
UZNESENIE č. 2/XII/2016 
 
           Schvaľuje:  za overovateľov zápisnice p. Ziman Ivan a p. Sendrej Karol ml. 
 
UZNESENIE Č. 3/XII/2016 
 
            Schvaľuje: program dnešného rokovania.  
 
UZNESENIE Č. 4/XII/2016 
 
            Schvaľuje:  Rozpočet obce na rok 2017 
 
UZNESENIE č. 5/XII/2016 
 
 Berie na vedomie: Návrh rozpočtu na roky 2018-2019 
 
UZNESENIE Č. 6/XII/2016 
 
 Schvaľuje : Pracovné cesty starostu obce podľa cestovných príkazov. 
 
UZNESENIE Č.7/XII/2016 
 
 Schvaľuje : VZN o miestnych daniach a miestnom poplatku za KO a drobné 
stavebné odpady na území obce Sirk na rok 2017 
 
UZNESENIE č. 8/XII/2016 
 
 Schvaľuje : VZN o podmienkach držania psov na rok 2017 
 
UZNESENIE Č. 9/XII/2016 
 
 Schvaľuje: Úpravu rozpočtu na rok 2016 na skutočnosť. 
 
 



UZNESENIE č. 10/XII/2016 
 
 Schvaľuje : Plán  práce kontrolóra obce na 1.polrok 2017 
 
UZNESENIE č. 11/XII/2016 
 
 Schvaľuje : Výmenu okien na zdravotnom stredisku v hodnote 1 800.-€ 
 
UZNESENIE č. 12/XII/2016 
 
 Schvaľuje : Zakúpenie pyrotechniky v sume 850,-€   
 
UZNESENIE č. 13/XII/2016 
 
 Schvaľuje : Žiadosť p. Kvetoslave Kotaiovej o trvalý pobyt v nájomnom byte 
 
UZNESENIE č. 14/XII/2016 
 
            Schvaľuje: Žiadosť o poskytnutie KD p. Sendreiovej Denise za účelom  
usporiadania tanečnej zábavy dňa 25.12.2016. 
 
UZNESENIE č. 15/XII/2016 
 
 Schvaľuje: Vypracovať dodatky k nájomným zmluvám nájomcom Slobodárne o 
príspevku do fondu opráv  v sume 10,- €  
 
UZNESENIE č. 16/XII/2016 
 
           Schvaľuje : Úlohu pre stavebnú komisiu, vykonať prešetrenie ohľadom komína na 
dome p. Stana Horvátha 
 
UZNESENIE č. 17/XII/2016  
 
 Berie na vedomie: bod č. 9. písm. a, b, c, d, e, g, 
 
   Overovatelia:    ......................................................... 
                            

    ......................................................... 
 
 
 

                za obecné zastupiteľstvo 
                                 Ing. Peter Sentandráši 
                                                        starosta obce 


